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Jegyzőkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 3-án tartott képviselő-
testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernő-polgármester 
                       Bőzsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Pápai Adrienn 
                       Tombor János-képviselők 
                       Horváth László- CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó  Szilvia-körjegyző 
                       Bischofné Szűcs Erika-gazdasági vezető 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel 5 fő képviselőből 5 fő jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat 
és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az alábbi 
napirendeket tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekről 

                Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

2. Esély Alapszolgáltatási Központ 2011. évi költségvetéséről és szakmai program 
módosításáról 

      Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

3. Nagyberki Általános Iskola kérelméről  
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

4. Integrált Szociális Központ Kercseliget 2011. évi költségvetéséhez hozzájárulás 
kérése 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
  

5. Kovács János és neje telekvásárlási kérelme 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

6. Dombóvári Szennyvíztartozásról 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 

 
7. Pályázatok beadásáról 

Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

8. Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési tervezetéről  
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 

9. Szociális ügyek – zárt ülésen 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester  
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Napirendek tárgyalása:  
 

1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülésről történtekr ől 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 

 
- Zsalakó Ernő - polgármester  felkéri az ügyrendi bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a 

testületet a képviselői vagyonnyilatkozatok leadásáról. 
  
- Tombor János - ügyrendi bizottság elnöke: elmondja, hogy  minden képviselő időben 

leadta a vagyonnyilatkozatát.  
 

- Zsalakó Ernő - polgármester az alábbiakról tájékoztatja a testületet:  
 

- Taszári Rendőrörs levele alapján a körzeti megbízott fogadóórát tart Batéban minden 
hónap 3. keddjén 16.00-18.00 óra között,  javasolja ezt a  Hírhordóba kihírdetni.  

  
- Az önkormányzat ülésterv-tervezete kiküldésre került, ezt a következő ülésen kellene 

elfogadni, addig kéri  véleményezni.  
 

- Sajnálatos eseményről tájékoztatja a képviselőket, kedd virradóra  a hivatal bejárati 
ajtaját betörték, a feljelentést megtették, van már gyanúsított is. 

 
-  Javaslatot tesz a „településőr” további  foglalkoztatásának átgondolására. Ez a 

munkakör a tavalyi évben megszűnt, az idén már nem támogatja a foglalkoztatást  a 
minisztérium. Jó lenne legalább 4 órában településőrt foglalkoztatni  kb. 600 e Ft-ot 
jelentene ez, minimális dologi kiadásokkal, hiszen a korábbi eszközei megvannak,  
azokat leadta.  

  
- A Többcélú társulás átszervezés alatt van, munkaszervezetnek új vezetője lesz. 
 
- Gobányi Sándor: A településőrrel kapcsolatban akár lehet dönteni, de ha nem a régi 

lesz, lesz-e  rá új jelentkező? Erre talán a február 15-e lenne –e a megfelelő kezdési 
időpont, ha lehet tartani ezt az időpontot? Munkatervet áttekintve, ezek szerint lemond 
a testület arról, hogy mit szándékozik csinálni  a fejlesztések, üzemeltetések terén? 
Röviden össze kellene foglalni a fő irányvonalakat a gazdálkodás kérdéseivel 
kapcsolatban . Van  olyan település, ahol pontosan megfogalmazzák a célokat , van 
ahol pár ülés napirendi pontját megnevezik és ez a munkaterv. Marad –e ebben az 
állapotban ez az ülésterv, vagy a konkrét terveket írásba foglalja-e a testület?  

 
- Tombor János: Kérdése, hogy az Esély által kiosztott  csomagokra – 

élelmiszercsomagok – ki állítja össze a névsort? Vád érte az önkormányzatot ebben, 
volt olyan család,  ahová 4 csomag is jutott. Vagy megnézik a csomagot, hogy ki 
kapja,  vagy ne a testületre panaszkodjanak, hogy ki nem kapott.  

 
- Zsalakó Ernő – polgármester - köszöni az egyetértő javaslatot a településőr 

foglalkoztatásával kapcsolatban, ezt  4 órában  szeretné minél előbb megoldani, a régi 
településőrrel, ha vállalja. A munkatervvel kapcsolatban, meg kellene ezzel talán várni 
a gazdasági program elkészültét, mert ebből lehetne kibontani az idei évi feladatokat, 
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ha ez egy javaslat volt a képviselőtől. Elfogadhatónak tartja ezt. Addig talán az 
üléstervet  is össze lehetne állítani.  

 
- Gobányi Sándor: Véleménye szerint a  gazdasági program elfogadásával egyidejűleg 

el kellene fogadni a konkrét feladatokat is. Az ülésterv módosulhat. Munkatervbe lehet 
feladatokat tenni,  akkor az bele kerül az üléstervbe is. Jó lenne látni, hogy mit akar a 
testület 2011-ben a településen. Ebbe lehet feladatokat, határidőket, felelősöket 
mondani. Legyen így.  

 
- Zsalakó Ernő-polgármester Az élelmiszer csomag kiosztással kapcsolatban volt és lesz 

is bírálat a lakosság részéről. Széleskörű közvélemény kutatással kapcsolatban alakult 
ki ez a lista, egyesületek, Esély, szociális ügyintéző által, ezt kell elmondani 
mindenkinek.   

 
- Tombor János: elmondta ő is ezt, de nem hitték el ezt. Ezt nyilvánosságra kellene 

hozni, hogy hogyan volt történt.   
 

- Gobányi Sándor - ez igencsak érzékeny pontja az embereknek, itt jó lenne előzetes 
tájékoztatás. A karácsonyi műsor is jó volt, előzetesen volt  közölve a lakossággal, 
hogy mire számíthatnak. Legközelebbi élelmiszer csomagosztás előtt,  ki kell hirdetve, 
hogy ki fog benne dönteni, ki kaphat,  ezt  közre lehetne adni. Utólagosan is,  akár át 
lehet tekinteni, hogy ki kapott.  

 
- Bőzsöny András: fel kell ezt a döntést  vállalni, de ennek lehet más formája is. 

Szociális rendelet alapján akár egy környezettanulmánnyal ezt meg lehetne oldani, 
akkor  lenne egy jól előkészített, megfelelő rászorultsági lista. Akkor lehet mondani, 
hogy a testület döntött így.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyző: itt nem az önkormányzat adja a segély, 

központilag szabályozták, hogy milyen rászorultsági kategóriák vannak, és ki kaphat 
belőle, a lista abban segítene, hogy  a rászorultság még jobban alá legyen támasztva.   

 
- Zsalakó Ernő - polgármester : javaslatot tesz „településőr”  4 órában december 31-ig 

történő foglalkoztatásra február 15-től, minimálbér feléért. 
 

Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
5/2011./II.3./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete  településőrt 2011. évben is kíván foglalkoztatni 4 
órában 2011. december 31-ig a minimálbér feléért.  
Kéri a polgármestert, az ezzel kapcsolatos teendőkre.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester     

 
2. Esély Alapszolgáltatási Központ 2011. évi költségvetéséről és szakmai program 

módosításáról 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
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- Zsalakó Ernő - polgármester : Emlékeztet arra, hogy   tavaly évben benyújtotta az 
Esély a költségvetést, elfogadták, majd a gesztor jegyző jelezte, hogy elírás történt és 
700 e Ft-tal többet kellene fizetni, amit nem vállalt Baté. Ennek  dacára is 
pénzmaradványt tudtak felmutatni. Ez kb. egy éves bér megtakarítása, mivel az 
önkormányzat segített közcélú foglalkoztatással is az intézménynek. Javasolja, hogy 
ezt a 157 e Ft-ot ne vonja ki a testület az Esélyből, ezt fordítsák az idősek klubja 
fejlesztésére  bútorokra, vagy az épület akadálymentesítésére.   

 
- Bőzsöny András: Javasolja, hogy erről majd számoljanak el, hogy mit vettek oda 

bútort vettek, vagy akadálymentesítettek, vagy visszaadják és az önkormányzat vesz 
rajta bútort.  

 
- Zsalakó Ernő - polgármester javasolja elfogadni a költségvetést, ott hagyni a 157 e Ft-

ot bútorvásárlásra, akadálymentesítésre. 
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
6/2011./II.03./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2011. évi 
költségvetését 46.820.554 forint kiadással és bevétellel jóváhagyja, az önkormányzat 
hozzájárulását  0 Ft-tal és 157.324 bevételi többlettel jóváhagyja, amit jóváhagy az intézmény 
által felhasználni a batéi idősek klubjában bútorvásárlásra, akadálymentesítésre, elszámolási 
kötelezettséggel.   
Határidő: azonnal 
Felelős. polgármester 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester javaslatot tesz a szakmai program módosításának az 
elfogadására is.  

 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
7/2011./II.03./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete  az Esély Alapszolgáltatási Központ módosított 
szakmai programját elfogadja a mellékletben foglalt szerint. 
Határidő. azonnal 
Felelős: polgármester 

  
3. Nagyberki Általános  Iskola kérelméről:  

Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester  
 

- Zsalakó Ernő - polgármester elmondja, hogy tegnap volt a fenntartói ülés 
Nagyberkiben, ezzel a bevétellel ott nem kalkuláltak, a  társulásban csak az óvoda 
tekintetében fenntartók, ezért nem tudja vállalni az igazgató úr kérését, hogy 
gyerekenként legalább 100 e Ft-ot adjon az önkormányzat az oda járó gyerekek (21 fő) 
után. 
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- Bőzsöny András Egy szándéknyilatkozatot tehetne az önkormányzat a konyhával 
kapcsolatban, hogy vállalják a gazdasági szervezetnek plussz költségeit akár. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző hivatalosan Baténak a Taszárral van 

iskolafenntartói társulási megállapodás, oda fizet. A batéi konyhát vállalta Nagyberki 
annak idején, azóta nem jeleztek, hogy kérnek rá plussz finanszírozást.   

  
- Gobányi Sándor: Szerinte hivatalosan kérés nem érkezett az önkormányzathoz. Ha  a 

fenntartó – Nagyberki Önkormányzat -  kéri, akkor ezt meg kell válaszolni, de itt nem 
ez a helyzet. Úgy érzi, hogy nincsenek a helyzet magaslatán az iskolában. Tárgyalásról 
most nem kellene beszélni, mert akkor más iskolát is ide kellene sorolni (Kaposvári 
iskolába is járnak gyerekek). Le kell venni a napirendről ezt, üléstervben majd 
napirendre kellene tűzni, hogy hogyan áll az önkormányzat ezekkel az intézményekkel 
kb.. márciusban kellene erről beszélni. Nem kell ezt most felvállalni. Lehet 
szándéknyilatkozat akár. Ha van álláspont az óvodáról, akkor azt a gesztorral kellene 
megbeszélni.  

 
- Bőzsöny András : a szándéknyilatkozatot jónak tartaná. 
  
- Zsalakó Ernő-polgármester további egyeztetés kell ebben a kérdésben, ezért  

visszavonja a javaslatot, a napirendi pontot lezárja.  
  
4. Integrált Szociális  Központ Kercseliget 2011. évi költségvetéséhez hozzájárulás 

kérése 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 

  
- Zsalakó Ernő-polgármester - javasolja  a kért havi 15 e Ft-ot átadni, a költségvetésbe 

betervezni.   Sikerült elérni, hogy Batéban valamennyi nyugdíjas a jelzőrendszeres 
házi segítségnyújtást  egy rendszeren keresztül igényli, nem vesznek igénybe más 
fizetős szolgáltatást.  

  
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
8/2011.(II.3.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete az Integrált Szociális Központ 2011. évi 
költségvetéséhez 15 e Ft/hó támogatást biztosít, amit az önkormányzat költségvetésébe 
beépít.  

       Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
5. Kovács János és neje telekvásárlási kérelme 

Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester elmondja, hogy  megérkezett a kérelem a telekvásárlásra, 
javasolja ezt támogatni. 4 havi részletben szeretné a telket megvásárolni  511875,-Ft 
lenne egy részlet és  6 havonta fizetne. Ezt a korábbi  81/ 2006.(VI.29.) számú 
határozatban foglalt  értékesítési feltételeknek megfelelően javasolja elfogadni, ezzel a 
részletfizetéssel módosítva. 
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- Gobányi Sándor akár  másnak is lehetne részletfizetést adni, ha egyedi elbírálás 

alapján módosítja a testület a korábbi határozatát, tekintettel az ingatlanpiaci 
szabályok alapján megteheti. Lehet részletfizetést biztosítani 2 évre is. Lényeg, hogy 
birtokbavételre akkor kerül, ha teljesen kifizeti a vételárat. Ezt a korábbi határozatot 
felül kellene vizsgálni majd, hogy hogyan történtek ezek, a korábbi telekvásárlásokat 
meg kell vizsgálni. 

 
- Bőzsöny András -  Három hónap múlva a telek gondokat meg kellene vizsgálni, a  

helyi ingatlanértékesítés helyzetét át kell tekinteni. 
  

- Zsalakó Ernő-polgármester ez a korábbi döntés felülvizsgálata lenne, egyedi döntéssel. 
Javasolja, hogy később  tűzzék napirendre az  ingatlanértékesítések helyzetének 
vizsgálatát. A részletfizetéssel történő telekértékesítést javasolja most  elfogadni.   

 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
9/2011./II.3./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete a 81/2006.(VI.29.) számú képviselő-testületi 
határozata alapján értékesíti a tulajdonában lévő 272/5. hrsz-u 1530 m2 beépítetlen területet 
Kovács János és Kovács Jánosné Gölle Árpád u. 150. szám alatti lakos részére bruttó 
2.047.500,-Ft-os vételárért  az alábbi feltételekkel: 

• Az ingatlan vezetékes víz vonatkozásában a rákötési terv elkészült, kiépítése a 
leendő tulajdonos költsége. 

•  Villamos energia földkábellel a telkekre rávezetve 1x 32 a vételezési lehetőséggel. 
• Gáz vonatkozásában a hálózatfejlesztési hozzájárulást az önkormányzat megfizette 
• Szennyvíz elvezetése saját akna kiépítésével oldható meg. 
• Az ingatlanok megközelítését szolgáló pormentes út és árok a Közútkezelő Kht. 

tulajdonát képezi. Az ingatlanok megközelítését szolgáló híd kiépítése és az ahhoz 
szükséges engedély beszerzése a tulajdonos feladata. Az előzetes egyeztetés 
alapján a Közútkezelőnek ez ellen kifogása nincs. 

• A lakótelkek eladása 5 éves beépítési kötelezettség előírásával történik. Szerződést 
bontó feltétel a beépítési kötelezettség elmaradása, melynek esetleges 
bekövetkezése esetén a vevő kizárólag a befizetett vételárra tarthat igényt. 
Beépítési kötelezettség biztosítására az önkormányzat javára 5 éves elidegenítési 
tilalom kerül bejegyzésre az ingatlan-nyilvántartásba. 

• A vevőt tájékozatjuk, hogy a nevezett építési telek területén nyilvántartott régészeti 
lelőhely található, az építési eljárásban az ebben érintett szakhatóságokat be kell 
vonni. 

• A vevő a vételárat négy részletben fizeti meg az alábbiak szerint: 
- az első részletet 511. 875 Ft-ot a szerződés aláírásakor, 
- a második részletet 511. 875 Ft-ot 2011. október 31-ig, 
- a harmadik részletet 511. 875 Ft-ot 2012. április 30-ig, 
- a negyedik részletet 511. 875 Ft-ot 2012. október 31-ig fizeti meg.  

• A fentiek alapján a lakótelek eladása az önkormányzat tulajdonjoga fenntartása 
mellett történhet a vételár teljes kiegyenlítéséig.  

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés aláírására. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
6. Dombóvári Szennyvíztartozásról 

Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester  
 

- Zsalakó Ernő-polgármester elmondja, hogy a korábbi döntését a testületnek nem 
fogadták el, továbbra is ragaszkodnak a tőke részen felül a kamatok befizetéséhez is. 
Ezért erre más megoldást kell  találni.  

 
- Bőzsöny András: Úgy tudja, hogy más település sem fizette ki a tartozást, pl. Mosdós. 

  
- Zsalakó Ernő-polgármester felolvassa a korábban e tárgyban írt ügyvédi levelet, amely 

szerint a kölcsöntartozást vissza kell fizetni. Ha kár érte az önkormányzatot , akkor a  
Kft. perre fogja vinni az ügyet, akkor a bíróság ezt megítéli majd.  

 
- Tombor János: mivel  nem hitelintézet a Kft., ezért kamatot sem számolhat fel, 

javasolja továbbra is csak az  555 e Ft kifizetését. 
 

- Gobányi Sándor:  figyelembe kell venni azt is, hogy eddig már fizetett az 
önkormányzat részleteket, kamatot is . 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző elmondja, hogy a 2002. évi szerződés nem szól 

kamatról, nem szól arról sem, hogy meddig kell ezt az összeget visszafizetni a Kft-
nek. Az tény, hogy a korábbi években a kimutatás szerint egyik évben fizetett az 
önkormányzat kamatot, másik évben nem, tőkerészt is fizetett. Minden évben 
kiközölték a tartozás, kamat összegét. 2008. évben kívánták ezt egy megállapodással 
legalizálni, de azt az önkormányzat akkor nem írta alá.   

 
- Tombor János- le kell írni, hogy  ennyit tud fizetni az önkormányzat, mivel nincs a 

szerződésben a kamatról semmi.   
 

-  Zsalakó Ernő-polgármester továbbra is a korábbi határozatban szereplő összeget 
javasolja kifizetni a tőke tartozásra  555 e Ft-ot. Az eddig befizetett összegeket pedig 
kéri a tőkére jóváírni.  

 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
10/2011./II.03./ sz.Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete a 137/2010.(XI.22) sz. képviselő-testületei határozatát 
a Dombóvár és Környéke Víz –és Csatornamű Kft. felé fizetendő tartozását az alábbiak 
szerint egészíti ki:  

- A korábbi határozatban foglaltak szerint vállalt 555.452 Ft tartozást a tőkére befizeti 
2011.02.15-ig. 

-  A korábban aláírt együttműködési megállapodás kamatfizetési kötelezettséget és a 
végső befizetés határidejét sem határozta meg.  

- Kéri a polgármestert, hogy a Dombóvári Vízművek Kft-t tájékoztassa a döntésről és 
tartozás utalásáról intézkedjen.  
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Határidő: tőke tartozás fizetésére azonnal, 2011. február 15.  
Felelős: polgármester 
  

7.  Pályázatok beadásáról: 
Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester   

 
a) Közösségi rendezvények, programok támogatása 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester javaslatot tesz a pályázat beadására, június 18-án lenne a 
Falunap.  A pályázati díjat kell kifizetni 5.000,-Ft regisztrációs díj.  

 
  Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
11/2011./II.3./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ad be a CIVIL/COM Egyesülethez a 
közösségi rendezvények támogatására ,  2011. június 18-ára tervezett Falunapi rendezvényre. 
Vállalja a regisztrációs díj befizetését.  
 
Kéri a polgármestert a pályázat beadására.  
Határidő: 2011.02.15. 
Felelős: polgármester  

  
b) Közlekedésbiztonsági pályázatról: 
 

- Zsalakó Ernő - polgármester  a pályázatban lenne két lassítóval és villogóval készülő 
tábla, 4 db gyalogátkelőhely, tartók és egyéb dolgok. 10%-os önerőt kér a pályázat. 
Önerőt a közlekedési koordinációs központnak kell biztosítani, a kivitelezést ő 
biztosítja. Tervezés, engedélyezés kell hozzá. Sajnos csak erre van most pályázat. A 
Bóna-közhöz kellene gyalogátkelőhely is, de a közútkezelő nem biztos, hogy hozzá 
járulna. Nagyon drága lenne ez, nem javasolja beadni a pályázatot, a javaslatot 
visszavonja.  

 
8. Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési tervezetéről 

Előadó: Zsalakó Ernő-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző   
 

- Zsalakó Ernő-polgármester először javasolja, hogy a Szivárvány tagóvoda 
hozzájárulását fogadja el az önkormányzat. Itt a korábbi változathoz képest az  
étkezési hozzájárulásban volt változás, a  fenntartók hozzájárultak ehhez  állítólag, 
erről  ő nem tud. A kaposkeresztúri polgármesterrel, óvoda vezetőségéve ezeket a 
számokat egyeztették, amit elfogadhatónak tartottak. A többcélú normatíva tartalék 
változott a visszatartásban 5% került, javasolja 4829 e Ft támogatás átvállalását.  

 
 
Baté Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
12/2011./II.3./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselő-testülete a Szivárvány Tagóvodához történő éves hozzájárulást 
mértékét 4.829 e Ft-ban elfogadja, ezen összeget az éves költségvetésébe betervezi.   
 
Határidő:azonnal 
Felelős: polgármester  
 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester az önkormányzat költségvetéséhez az alábbi 
kiegészítéseket teszi:  

- A fejlesztési kiadások miatt tűnik úgy, hogy azok hitel igénybevételét igénylik, ha 
minden megvalósul. A működés egyébként ezen számokkal biztosított. A dologi 
kiadások csökkentésével számoltak, de vannak benne egyes tételek, amelyeket át lehet 
még beszélni. Az ez  évi munka a gazdasági programból még nem tisztázott, hogy mit 
kíván a testület megvalósítani. Különösen a fejlesztési dolgokat kellene megnézni, az 
idei évi tervek meghatározásával együtt. 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző: elmondja, hogy a kiküldött anyagból változás, 

hogy azóta kihirdették a normatívákat, amelyeket eddig nem tudtak – szja kiegészítés, 
pénzbeli juttatások - , továbbá rendelkezésre áll egyes közösen fenntartott 
intézmények finanszírozási költsége is, plussz ezt még a korábbi napirendben eldöntött 
településőr további foglalkoztatásának a költsége is.  

  
- Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy van-e kintlévősége az önkorányzatnak ? Hogyan 

működik ez a dolog? Lehet, hogy valaki kér valamit, semmit sem fizet, adót sem és 
mégis segélyt is kér. Nem behajtható, akkor mit lehet tenni. Meg kell nézni a 
kintlévőségeket, kb. most hol tart az önkormányzat. 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző, most pontos számokat nem tud erről mondani, 

mivel erre nem készült. Itt a koncepcióhoz leadott adatokat tudja mondani pl. iparűzési 
adóban van 500 e Ft, gépjárműadónál 1700 e Ft.  Az adó hátralékokra  folyamatosan 
küldve vannak a behajtások, soknak nincs mit behajtani sem, ezeket pontosan a  
zárszámadásnál lesznek kimutatva. Problémát okoz az is, hogy nem írják át a 
gépjárműveket, holott már régen eladták.    

  
- Gobányi Sándor: jó lenne ha befolyna a hátralék,  talán akkor több jutna segélyekre is. 

 
- Zsalakó Ernő - polgármester a kiadásoknál a községgazdálkodáshoz még 600 e Ft-ot 

be kell tervezni a településőr foglalkoztatására.  Fűnyírót kell jövőre venni. 
Szemétszállításra, lomtalanításra is terveztek. 

 
- Bőzsöny András – a lomtalanítást máshogy is meg lehetne oldani,  egy konténerbe 

összegyűjtik és onnét egybe el lehet vinni, csak a helyét kell kitalálni.  
 

-  Zsalakó Ernő-polgármester: A vasútnál, akár öreg temetőnél, vagy a sportpálya 
bejáratánál lenne egy rész ahol ez megoldható lenne. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző : ezen tevékenységekhez engedély kell, ahhoz is, 

hogy ki viszi el a szemetet,  erre van közszolgáltatási szerződése az önkormányzatnak. 
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- Zsalakó Ernő – polgármester a lomtalanítást akár  fél áron meg lehetne úszni. Egy 
konténert, vagy többet kihelyeznének és azt elvitetik . 

 
- A közcélú foglalkoztatásban  4 fő 4 órában 10 hónapra, 2-3 hónapos váltásokkal lett 

tervezve, lenne munkaruha és védőruha is minimális összegben.  
-  A teleháznál tervezték a nyári hónapi hosszabbításra   3 hónapig a 8 órás 

foglalkoztatás költségét. A  karbantartásra 500 e Ft-ot meszelésre  könyvtárnál 300 e 
Ft, és a  felhalmozási kiadásoknál van még  600 e Ft, ebből lehetne felújítani 
nyílászárókat, akár pályázattal. 

- A közutaknál a Kossuth Lajos utcai híddal kapcsolatban tervezett összeget. A 
horhóban is darázs-fészkesedik, törik össze az út. Ezt le kellene zárni valahogyan, 
vagy újraaszfaltozni. 

 
- Bőzsöny András:A  padkát meg kell csinálni. 

 
- Zsalakó Ernő-polgármester A háziorvosnál minimális összeget terveztek. 
- Sportnál a tavalyi adatokkal számoltak. 
- Közvilágítás költsége várhatóan emelkedik, mivel   10 lámpatesttel több van, és az ára 

is emelkedik.  
 
- Gobányi Sándor – A  szánkódomb világítással mi a helyzet, mit mondtak, mikor 

csinálják meg? 
  

- Zsalakó Ernő- polgármester- küldik az ajánlatot.  Ha kosaras autót rendelnének, akkor 
fel lehetne tenni. Meg lesz ez hamarosan. 

  
- Bőzsöny András-  akár futópályát is csinálhatnának  oda. 

  
- Zsalakó Ernő- polgármester a köztemetőnél a  növényeket kellene ültetni  és padokat 

kellene csinálni, utakat is. A szemétszállítás itt is nagyon sok . Itt csak bérlet és ürítés 
van, csütörtökönként van 2 konténer . Az öreg temetőnél is van szemetes.  

 
- Gobányi Sándor: akár lehetne itt is szelektíven gyűjteni a hulladékot. 
  
- Zsalakó Ernő-polgármester: Ha ezek mind éghető anyagok lehetnének, akkor akár két 

hetente lehet ott égetni  is, a hamuval nem lenne gond.  
  

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző, erre oda kell figyelni, mert most jelent meg a  
levegővédelemmel kapcsolatos új jogszabály, amely szigorúbb a korábbihoz képest. 

 
- Pápai Adrienn: A kaposvári temetőben is  vannak ketrecek, ahová dobálják a temetői 

szemetet, koszorúkat. 
 

- Zsalakó Ernő-polgármester: ezt meg kell beszélni a hozzátartozóval is, hogy hová 
vigye az elhasználódott koszorúkat. 

- A segélyeknél az idén a mikulásra lett tervezve a karácsonyi ünnepségre nem. 
 

- Gobányi Sándor legyen karácsonyra támogatás a rászorultaknak, ha idén nem lesz 
támogatási csomag, akkor adjon a testület a rászorulóknak. 
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- Zsalakó Ernő-polgármester akkor ide még átmeneti segélyekhez kell  +300 e Ft. 
  

- Bőzsöny András: A méhnyakrák-szűrés hogyan van, volt ilyen? 
  

- Gobányi Sándor- a rendelet szerint nagyon rászorultnak kell ahhoz lenni, hogy valaki 
ehhez támogatást kapjon.  

  
- Zsalakó Ernő-polgármester: ebben a védőnővel együttműködtek. Nem kért senki 

ehhez támogatást.  
  

- Gobányi Sándor: A táborozási támogatásra 200 e Ft van, ebben benne van a  Taszári 
iskolások  és a batéi óvodába járó gyerekek kirándulása is? Nem lesz ez kevés?  

  
- Zsalakó Ernő-polgármester  ebből akár 3 ezer forint is kijön a jelenleg  65 gyereknek.  

 
- Gobányi Sándor- a  kisebbségi önkormányzatnak a 200 e Ft-ot az önkormányzat 

pályázati önrészre adná véleménye szerint. Ha lesz valami pályázat, akkor lehet ezt 
igénybe venni a kisebbségnek.  A civil szervezetek támogatásánál,  azt mondta 
korábban a testület, hogy a nem helyit nem támogatja. Mi van ezekkel?  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző a tavalyi évi támogatás elszámolására kapnak egy 

emlékeztető felhívást, hogy számoljanak el, van aki ezt már megtette, van aki 
hiányosan számolt el. 

 
- Gobányi Sándor a sporttörvényt meg kell nézni, hogy mit mond versenysportnak, mert 

véleménye szerint a  Sportegyesület támogatása nem ezt jelenti, inkább ezt a civil 
szervezetek támogatásához sorolná.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző ezt annak idején a szakfeladatok besorolásoknál 

lett kiválasztva ez (polgármesterrel-pénzügyessel közösen), most pontosan nem tudja, 
hogy mi tartozik ide, de a következő ülésre megnézik. 

 
- Zsalakó Ernő-polgármester a felhalmozási kiadásoknál a Petőfi utcában a Tájház 

akkor valósul meg, ha  megkapják az ingatlant az államtól. A temetőnél lehetne egy 
hidat kialakítani, ezzel a parkolót is kialakítani, egy gyalogoshidat kellene  a 
templomhoz építeni. Fő utcából meg lehetne közelíteni, parkolást is megoldódna. A 
betervezett közlekedésbiztonsági fejlesztést javasolja kihúzni -8500 e Ft, mivel nem 
adja be az önkormányzat a pályázatot.  

  
- Gobányi Sándor - az új telkeknél járdát, makadán úttá kellene felfrissíteni. 

 
- Zsalakó Ernő-polgármester:  Fő utca telkekhez út felfrissítés új tételként javasolja a 

közutak szakfeladatokhoz betenni a  karbantartásokhoz még +300 e Ft-ot. 
 

- Gobányi Sándor: A temetőre tervezett összegbe akár a  lélekharang, urnafal, temető 
felújítása belekerülne. A köztéren valami emlékművet kellene kialakítani, egy  
nemzeti emlékhelyet lehetne létrahozni. A háborús emlékmű  névhez kötött, az rendbe 
van tartva. Akár a Közművelődési Egyesület is részt vehetne ennek a  bonyolításában , 
akár lehetne itt pályázatot is  kiírni. 
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- Zsalakó Ernő - polgármester legyen tervezve  kb. 600 e Ft  nemzeti emlékmű 
készítésre. 

 
- Gobányi Sándor: a sportpályát is meg kell nézni. Kb. 1 hektáros terület az, amit meg 

kell vizsgálni, hogy  mit csináljon vele az önkormányzat. Értéknövelő beruházás is 
lehetne ott. 

  
- Zsalakó Ernő - polgármester  kis labdarugó pálya kellene. 

  
- Gobányi Sándor: A műfüvet  betonra teszik rá, ezt elő kell készíteni. Erre kellene kb. 

500 e Ft, ha terv is kell , akkor lehet, hogy csak erre elég az összeg. 
 

-  Zsalakó Ernő - polgármester térfigyelő is kellene legalább egy  a faluban.  
 

- Gobányi Sándor: Jó lenne egy erősítő és egy hangosító berendezés is  , könnyen 
kezelhető és beltérre és kültérre is alkalmas lenne. 

  
- Zsalakó Ernő - polgármester egyelőre legfontosabbnak a  nagyterem hangosítását 

tartja, az legyen  megoldva.  
 

- Bőzsöny András - egy rendes kihangosító erősítővel kb.  500 e Ft. 
 

- Tombor János: jó lenne a sportpályára is kitenni valami hangosítót. Legyen ott is 
kiépítve egy ilyen rendszer. 

  
- Zsalakó Ernő - polgármester: A művelődési házba jó lenne egy  „szószék” a színpadra, 

előadásokhoz, továbbá egy kültéri színpad is  kellene. 
  

- Gobányi Sándor - lehetne ilyen, akár ha kérik ezt mások az önkormányzattól kölcsön, 
akkor  pénzt is lehetne érte kérni. Ez kb.  500 e Ft-tal lehet számolni, ha vas és 
faanyagból lesz, és mobilizálható.  

 
- Tombor János: Az önkormányzati raktár lehetne akár a sportöltöző melletti placcon is. 

  
- Zsalakó Ernő - polgármester ott inkább egy tető és egy terasz kellene. Amennyiben 

nincs más javaslat, vélemény a költségvetéshez, akkor ezekkel a kiegészítésekkel 
javasolja a költségvetést elkészíteni és a következő ülésre beterjeszteni. 

 
- A testület szavazás nélkül a javaslattal egyetértett.    

 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  

 
Kmf. 

 
 
Zsalakó Ernő                                                                               Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                                                körjegyző 
 
 

 


